
Kommunfullmäktige 210616 

5 Återremiss: Avsiktsförklaring gällande del av Sjöstaden 

 

Skriftlig reservation 

För 16 dagar sen skickaade kommunfullmäktige Avsiktsförklaringaen gällande del av Sjöstaden på 

återremiss. Ärendet är av mycket stor betydelse för kommunen över flera mandatperioder. Hur 

avsiktsförklaringen arbetats fram kan man ha många åsikter kring. Miljöpartiet stödde 

återremissyrkandet då vi vill att denna typ av stora och långa projekt ska utformas på ett sätt där 

kommunen har stor rådighet och medborgarna möjlighet till stor insyn i projektet. Det hade 

garanterats med ett upplägg av avsiktsförklaringen där kommunen äger 51% istället för 50%. Med 

51% gäller offentlighetsprincipen. Med 50% där ordförande inte har utslagsröst gäller det inte.  

 

Vi frågade kommunstyrelsens ordförande på ett kommunstyrelsemöte ifall det var någon skillnad på 

insyn och transparans ifall kommunen ägde 50 eller 51 procent. Det tydliga svaret från 

kommunstyrelsens ordförande, uppbackad av kommunens högsta tjänsteperson, var att det inte 

gjorde någon skillnad. Detta stämmer inte, vilket vi fick besked kring av förbundsjurist på SKR. 

Kommunjuristen sa att upplägget verkade riggat för att inte offentlighetsprincipen skulle gälla. Det är 

väldigt allvarligt att felaktig information ges i en så stor och viktig fråga inför beslut.  

 

Vi ser det som olyckligt att kommunen inte har rådighet, och att medborgaren inte har lagstadgad 

insyn, genom avsiktsförklaringens upplägg. Vi tycker också att den minimala behandlingen av 

återremissens intentioner är anmärkningsvärd. Det hade varit värdefullt om styret tagit åsiktena från 

en betydande del av fullmäktige på allvar. 

 

Miljöpatiet yrkar avslag och skriver denna reservationen då vi ser en stor vikt av kommunal rådighet 

och medborgarens insyn. 

 

Emil Samnegård 

Maria Wilhelms 

för Miljöpartiet de Gröna i Trelleborg 

 

 

 

 

 

 

 


